

'GIFT THE CODE' GIVES TECHNOLOGY BOOST TO LOCAL CHARITIES

Capital One Canada holds 40-hour Hackathon to help advance the cause of local charities through new technology solutions

Toronto, ON (August 23, 2016) – Capital One Canada, with the support of Hackworks, will kick off its Gift the Code Hackathon on Friday, October 21, 2016 to Sunday, October 23, 2016. In just 40 hours, over 100 participants passionate about problem solving will brainstorm, build and submit technology solutions to address specific digital challenges faced by six Toronto-based charities.

Driven by the desire to commit as much funding as possible toward their respective causes, local charity organizations often operate on tight budgets which can prevent them from taking full advantage of digital solutions and top-tier technology talent that could help advance their mission even more. The Capital One Canada Gift the Code Hackathon aspires to change this and give participating organizations a much-needed boost.

"Smaller charities face an enormous challenge with respect to advanced technology solutions," said Nathalie Clark, Managing Vice President, Capital One Canada. "Through this Hackathon, we are taking meaningful action to help our charity partners bridge the digital divide and continue to expand and grow into the future."

Hosted by technology expert, Marc Saltzman, the 40-hour coding sprint will showcase the talents of volunteers and Capital One Canada associates as they break into teams to identify digital solutions to challenges from six charitable organizations. On the evening of Friday, October 21, 2016, participants will form teams consisting of 4 to 6 experts at [BrainStation's](#) Toronto campus, a global leader in technology training and the official location partner of the event.

"We're living in an exciting new digital world and, while many global companies are reaping the benefits of this technological revolution, not-for-profit charities could also benefit from the collective talent of Canadian tech experts," said Marc Saltzman, technology expert, journalist and author. "I'm beyond excited to help host the Capital One Canada Gift the Code Hackathon and see how teams will offer smart technology solutions to help worthy causes reach their full potential."

Charities supported during the Gift the Code Hackathon were selected based on their size and accessibility to technology and innovation:

[Prosper Canada](#) - A national charity dedicated to expanding economic opportunity for Canadians living in poverty through program and policy innovation. A champion for financial empowerment, the organization works with governments, businesses and community groups to develop and promote financial policies, programs and resources that transform lives and foster prosperity for all Canadians.

[Second Harvest](#) - Second Harvest is the largest food rescue program in Canada. Since 1985, Second Harvest has been picking up donated, surplus food, which would otherwise go to waste, and delivering that food to community agencies in Toronto.

[Women's Habitat](#) - An organization that provides shelter and support services to women and their children who are experiencing or at risk of experiencing physical, emotional, verbal, sexual, financial and/or spiritual violence.

[Toronto PFlag](#) - A volunteer-run, registered charitable organization. Through support, education and advocacy, Toronto PFlag works to create a more accepting society for lesbian, gay, bisexual and transgender individuals and their families, friends and allies.

[Holland Bloorview](#) - Canada's largest children's rehabilitation hospital focused on improving the lives of kids with disabilities. It is a global leader in applied research, teaching and learning, and client- and family-centred care.

[Blake Boulton](#) - A community-based outreach service providing counselling, therapy and life skills training to high-risk youth and families in low-income areas of east Toronto.

To learn more about the Gift the Code Hackathon or to participate, visit: giftthecode.ca.

About Capital One Canada

With offices in Toronto, Kitchener-Waterloo and Montreal, Capital One Canada has been offering Canadian consumers a range of competitive MasterCard credit cards since 1996. We challenge ourselves to see the world through the eyes of our customers, so we can deliver the market leading credit products and exceptional service they're looking for. Capital One Canada is a division of Capital One Bank, a subsidiary of Capital One Financial Corporation of McLean, Virginia (NYSE: COF). To learn more visit: www.capitalone.ca

-30-

Media Contacts:

Sandra Decarvalho

Capital One

416-549-2868

sandra.decarvalho@capitalone.com



L'ÉVÈNEMENT *GIFT THE CODE* OFFRE UN SOUTIEN TECHNOLOGIQUE À DES ŒUVRES DE BIENFAISANCE LOCALES

Capital One Canada organise un marathon de programmation de 40 heures pour offrir de nouvelles solutions technologiques à des œuvres de bienfaisance locales

Toronto, Ontario (23 août 2016) – Capital One Canada, avec l'aide de Hackworks, tiendra son marathon de programmation *Gift The Code* du vendredi 21 octobre au dimanche 23 octobre 2016. Pendant les 40 heures de l'événement, plus de 100 participants passionnés de résolution de problèmes mèneront des séances de remue-méninges, afin de créer des solutions technologiques visant à répondre aux défis que pose le numérique pour six œuvres de bienfaisance de Toronto.

Comme elles souhaitent consacrer le plus de fonds possible à leur cause, les œuvres de bienfaisance locales ont souvent un budget serré qui peut les empêcher de tirer le maximum des solutions numériques et des experts en technologie qui leur permettraient de faire avancer davantage leur cause. Le marathon de programmation *Gift The Code* de Capital One Canada vise à remédier à cette situation et à offrir aux organismes participants un précieux coup de main.

« Les œuvres de bienfaisance de petite taille font face à un énorme défi en ce qui a trait aux solutions technologiques de pointe, explique Nathalie Clark, vice-présidente directrice, Capital One Canada. Ce marathon de programmation a pour but d'aider nos partenaires caritatifs à combler le fossé numérique et à continuer de croître. »

Animé par Marc Saltzman, expert en technologie, ce blitz de codage de 40 heures permettra d'exploiter les talents d'associés de Capital One Canada et de bénévoles, qui formeront des équipes pour déterminer les solutions numériques aux défis qui confrontent six œuvres de bienfaisance. Le vendredi 21 octobre 2016, en soirée, les participants se regrouperont en équipes de quatre à six experts au campus de Toronto de [BrainStation](#), chef de file mondial en formation technologique et partenaire officiel de l'événement.

« Nous vivons dans un nouveau monde numérique fascinant, affirme Marc Saltzman, expert en technologie, journaliste et auteur. De nombreuses compagnies internationales profitent pleinement de cette révolution technologique, mais les œuvres de bienfaisance pourraient elles aussi tirer profit du talent collectif des experts technologiques canadiens. Je suis ravi d'animer le marathon de programmation *Gift The Code* de Capital One Canada et de découvrir les solutions ingénieuses que les équipes offriront à ces organismes louables afin de les aider à atteindre leur plein potentiel. »

Les œuvres de bienfaisance auxquelles le marathon technologique *Gift The Code* viendra en aide ont été choisies en fonction de leur taille et de leur capacité d'accès à la technologie et à l'innovation.

[Prospérité Canada](#) - Cet organisme de bienfaisance canadien se consacre à élargir, grâce à des politiques et à des programmes novateurs, les possibilités économiques des Canadiens vivant dans la pauvreté. Cet organisme champion de l'autonomisation financière travaille en collaboration avec les gouvernements, les entreprises et les groupes communautaires afin d'élaborer et de promouvoir des politiques, des ressources et des programmes financiers, en vue de transformer des vies et de favoriser la prospérité de l'ensemble des Canadiens.

[Second Harvest](#) - Second Harvest est le plus important programme de lutte contre la faim au Canada. Depuis 1985, Second Harvest recueille les dons d'aliments excédentaires qui se seraient autrement retrouvés aux ordures, et livre ces aliments à des agences communautaires de Toronto.

[Women's Habitat](#) - Cet organisme offre un abri et des services de soutien aux femmes et aux enfants de femmes qui sont victimes ou susceptibles de devenir victimes de violence physique, émotionnelle, verbale, sexuelle, financière ou spirituelle.

[Toronto PFlag](#) - Cet organisme de bienfaisance enregistré est géré par des bénévoles. Toronto PFlag offre du soutien et mène des activités de sensibilisation et de revendication afin de contribuer à l'établissement d'une société plus ouverte pour les personnes lesbiennes, gaies, bisexuelles et transgenres, ainsi que pour les membres de leur famille, leurs amis et leurs alliés.

[Holland Bloorview](#) - Il s'agit du plus grand hôpital de réadaptation pour enfants au Canada, dont l'objectif est d'améliorer la qualité de vie d'enfants handicapés. Il est reconnu comme un chef de file mondial de la recherche appliquée, de l'enseignement et de l'apprentissage, ainsi que des soins axés sur la famille.

[Blake Boulton](#) - Ce service communautaire offre des services de consultation, de traitement et de formation en dynamique de la vie aux jeunes à risque et aux familles des quartiers à faibles revenus de l'est de Toronto.

Pour en savoir plus sur le marathon de programmation *Gift The Code* ou pour y prendre part, visitez le giftthecode.ca. (site en anglais seulement)

À propos de Capital One Canada

Établie à Montréal, à Kitchener-Waterloo et à Toronto, Capital One Canada offre aux consommateurs canadiens, depuis 1996, une vaste gamme de cartes de crédit MasterCard des plus concurrentielles. Nous nous efforçons de voir les choses du point de vue de nos clients, dans le but de leur offrir des produits de crédit d'avant-garde et le service exceptionnel qu'ils recherchent. Capital One Canada est une division de Capital One Bank, filiale de Capital One Financial Corporation, dont le siège est situé à McLean en Virginie (NYSE : COF). Pour en savoir plus, visitez le <https://fr.capitalone.ca>



-30-

Personnes-ressources pour les médias :

Sandra Decarvalho

Capital One

416-549-2868

sandra.decarvalho@capitalone.com

